
台湾文化創意商贸考察团
2011-07-16  16:00

  

本会女企业家组将于2011年12月16日至22日组团前往台湾进行考察访问。宗旨为考察当地文化
创意产业及促进对台湾市场的了解。
Kindly be informed that KCCCI is organizing a Business Mission to Taiwan from 16 Dec 2011
until 22 Dec 2011.

      

会员编号：MC0511
 日期：2011年7月17日
 敬致: 全体董事/会员商家

  

台湾文化創意商贸考察团
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台湾文化創意商贸考察团
2011-07-16  16:00

  

本会女企业家组将于2011年12月16日至22日组团前往台湾进行考察访问。宗旨为考察当地文化
创意产业及促进对台湾市场的了解。考察团详情如下：

  

日期 ： 2011年12月16日（星期五）至12月22日（星期四）
 地点 ：台湾
 费用 ： 每名 RM3780 (经济舱-双人房)
 每名 RM4770 (经济舱-单人房)
 *费用包括吉隆坡及台湾来回机票、住宿、当地交通费、吉隆坡机场税及行政费用*
 *若有不可预测的事情发生导致难以成行，本会有权取消此行程，不负责任何赔偿损失*

  

截止日期 ： 2011年10月31日

  

兹附上有关考察团的初步资料、暂定行程及报名表格供参阅。由于团员名额有限，有兴趣参加者
请尽速填具附上之报名表格及订金RM500至本会秘书处, 馀额请于2011年10月31日前缴清.
有关支票抬头请写 “ Klang Chinese Chamber Of Commerce & Industry”

  

任何垂询，请联络本会秘书处温淑惠小姐，电话03－33439289 ,
传真03-33447362.电邮：Klang.ccci@gmail.com

  

顺颂 商祺 ！

  

  

Member circular : MC0511
 Date :17 July 2011
 To : All members of KCCCI

  

KCCCI Business & Cultural Creative Mission to Taiwan
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台湾文化創意商贸考察团
2011-07-16  16:00

Kindly be informed that KCCCI is organizing a Business Mission to Taiwan from 16 Dec 2011
until 22 Dec 2011.

  

The objectives of the mission are to explore business opportunities and local cultural and
Creative industry in Taiwan.

  

The detail are as follows:
 Date : 16 Dec 2011 – 22 Dec 2011
 Venue : Taiwan 
 Participation Fee : RM3780 ( Economy class-Twin Sharing room )
 RM4770 ( Economy Class-Single room)

  

•Inclusive of return KL & Taiwan economy class air tickets, Accommodation, airport taxes,
Local transport and administration Fee

  

Closing Date : 31st Oct 2011

  

We enclosed herewith the general information, tentative itinerary and registration form for
your kind perusal. Members who are interested may submit the duly completed registration
form with business interest , together with the participation fee to KCCCI’s secretariat by 31st
Oct 2011 to facilitate arrangement.

  

For further enquiries, please contact Ms.Boon Soh Huai at Tel : 03-33439289 / Fax :
03-33447362 Email : klang.ccci@gmail.com.

  

Thank you!
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